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ZÁPIS ZE 123. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO HYBRIDNĚ DNE 17. 2. 2025 

 

 

Přítomni  

Senátoři: Monika Černá, Filip Grygar, Kateřina Keplová, Martina Kohoutková, Jindra 

Lavrenčíková, Vítězslav Prchal, Jan Rokyta, Lada Viková 

Online připojeni: Kryštof Barták, Jindřich Fišer, Martin Lacina, Zdenka Šándorová,  

 

Omluveni: Matej Cibik, Marta Pató, Hana Stoklasová 

 

 

Hosté: děkan Kubeš, proděkan Hanulík, prof. Lenderová, prof. Vorel, doc. Marek, doc. 

Forsberg, dr. Nekvapil Jirásková, dr. Roebuck, dr. Valentinová 

 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora  

2. Schválení programu jednání  

3. Představení výsledků excelentních vědeckých týmů FF UPCE v letech 2022-2024  

4. Projednání Směrnice č. 1/2022 (Pravidelné hodnocení akademických pracovníků, 

přiznávání osobních příplatků a mimořádných odměn na Fakultě filozofické UPCE) a 

její úprava ve formě Dodatku č. 2/2025  

5. Projednání dokumentu Návrh pro úpravu Volebního řádu do AS FF UPCE (článek 2, 

bod 4 a zejména článek 7, bod 2)  

6. Informace z předsednictva AS FF UPCE  

7. Projednání postupu a vyhlášení doplňujících voleb do AS UPCE  

8. Projednání postupu pro nadcházející volby do AS FF UPCE 

9. Různé 

 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno   11   zvolených senátorů.  

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně senátu Jindra Lavrenčíková zahájila ve 13:35 hodin zasedání senátu, přivítala 

přítomné senátorky, senátory a hosty.  

Senátor Vítězslav Prchl byl požádán, zda by se ujal role skrutátora. 

Hlasování:   10 PRO 0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal V. Prchal. 
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2. Schválení programu jednání 

Senát byl seznámen s programem jednání a požádán o případné návrhy k úpravě nebo 

doplnění. Materiál k projednání byl senátorům zaslán v řádném termínu před zasedáním. 

Předsedkyně senátu navrhla vypuštění bodu č. 6. 

Bez připomínek. 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

13:38 hodin J. Fišer připojen on line 

 

3. Představení výsledků excelentních vědeckých týmů FF UPCE v letech 2022-2024  

 

Setkání vedoucích vědeckých týmů na dnešním zasedání inicioval proděkan Hanulík. 

Vedoucí vědeckých týmů FF – prof. Lenderová, prof. Vorel,  doc. Marek, doc. Forsberg,  

doc. Grygar – postupně seznámili senátory formou krátké prezentace s výsledky svých týmů 

za uplynulé období. 

Děkan Kubeš poděkoval všem vedoucím týmů za dosažené vynikající výsledky, díky kterým 

je Fakulta filozofická UPCE na špičkové úrovni. 

 

4.Projednání Směrnice č. 1/2022 (Pravidelné hodnocení akademických pracovníků, 

přiznávání osobních příplatků a mimořádných odměn na Fakultě filozofické UPCE) a její 

úprava ve formě Dodatku č. 2/2025  

 

Děkan předkládá k projednání drobnou úpravu v textu dodatku č. 1 směrnice. Jedná se o 

článek č. 5, kde se v bodě 1) doplňuje text – „po dobu standardní doby studia“.  

Doktorandi se, po dokončení čtvrtého ročníku v prezenční formě studia, nepřevádí od podzimu 

2024 do kombinované formy studia, protože by tak vzniklo nové studium a původní studium 

by bylo bráno jako neúspěšné. Příplatek za vedení doktoranda školiteli nechává v původní 

podobě, tj. za vedení doktoranda po dobu čtyř let standardního studia. Nejedná se tedy o 

faktickou změnu, ale pouze o úpravu formulace, aby odpovídala současnému stavu. 

Diskuse: 

Dr. Šándorová – chybí hodnotící kritéria AP profesních studijních programů. 

Děkan požádal o zaslání konkrétních návrhů na změnu. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal dodatek č. 2/2025 Směrnice č. 

1/2022. 

Hlasování:  12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
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5.Projednání dokumentu Návrh pro úpravu Volebního řádu do AS FF UPCE (článek 2, 

bod 4 a zejména článek 7, bod 2)  

 

Senátorka Viková seznámila přítomné s návrhem na úpravu Volebního řádu AS FF.  

Cílem podnětu je zajistit rovný přístup do AS všem katedrám a zároveň zajistit co nejpestřejší 

složení AS tak, aby se na AS dostávaly podněty ze všech pracovišť (a naopak – aby se na 

všechny katedry dostávaly bezprostředně informace z jednání AS). 

Návrh se týká úpravy článku 2, bod 4) a článku 7, bod 2): 

V článku 2. bod 4, který stanovuje počet senátorů (10 z komory akademických pracovníků a 

5 z řad studentů), navrhujeme toto doplnění:  

Senátoři z akademických pracovníků by měli – je-li to možné – být v takovém složení, 

že budou zastoupeny všechny katedry. 

 

článek 7, bod 2  

Stávající znění daného bodu: 

Do senátu jsou zvoleni kandidáti, kteří z řad akademických pracovníků a z řad studentů získali 

nejvyšší počet hlasů tak, aby složení senátu v jednotlivých komorách odpovídalo ustanovení 

v článku 2, odst. 4. V případě rovnosti hlasů na některém z volitelných míst v příslušné komoře 

se rozhoduje o pořadí těchto kandidátů losem. 

 

Návrh změny: 

Do senátu jsou zvoleni kandidáti tak, že jsou nejprve jmenováni ti, kteří z řad 

akademických pracovníků a z řad studentů z každé z kateder, z nichž vzešli kandidáti, 

získali v rámci svých kateder nejvyšší počet hlasů. Na zbývající místa jsou pak doplněni 

ti, kteří získali nejvyšší počet hlasů bez ohledu na jejich příslušnost ke katedře – tak, 

aby složení senátu v jednotlivých komorách odpovídalo ustanovení v článku 2, odst. 4. 

V případě rovnosti hlasů na některém z volitelných míst v příslušné komoře se 

rozhoduje o pořadí těchto kandidátů losem. 

 

Následovala diskuse, ve které se senátoři většinou vyjádřili ke změnám záporně. Odůvodnění 

– volby jsou hlavně o osobnostech ne o katedrách. Co se týká informací, které se projednávají 

na zasedáních senátu, ty jsou všem zaměstnancům k dispozici formou zveřejněného zápisu. 

Jednání senátu se může kdykoliv kdokoliv ze zaměstnanců účastnit, zasedání jsou veřejná. 

Pozvánky dostávají všichni zaměstnanci v dostatečném předstihu. 

Senátorka Keplová navrhla vyhodnotit složení AS FF UPCE za poslední tři až čtyři volební 

období. 

Senátorka Kohoutková navrhuje více zpropagovat existenci akademického senátu nejlépe na 

sociálních sítích. Většina studentů neví, že fakulty mají své senáty, a neví čím se senáty 

zabývají. 
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Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal dokument Návrh pro úpravu 

Volebního řádu do AS FF UPCE (článek 2, bod 4 a zejména článek 7, bod 2) a bere ho 

na vědomí. AS doporučuje před případným dalším projednáváním bod doplnit o 

požadované informace. 

 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 1 ZDRŽEL SE 

 

Bod č. 6 byl vypuštěn. 

 

7.Projednání postupu a vyhlášení doplňujících voleb do AS UPCE  

 

Fakulta filozofická nemá v současné době náhradníky do AS UPCE. Je potřeba vyhlásit 

doplňující volby. Jelikož mandát AS FF vyprší ke konci dubna, navrhuje předsedkyně tyto dvoje 

volby vyhlásit a uskutečnit ve stejném termínu. Senát byl seznámen s procesem voleb. Shodl 

se na složení volební komise. Termín vyhlášení 19. únor 2025. Konání voleb 25., 26. a 27. 

březen 2025. Zveřejnění výsledků voleb 28. 3. nebo 1. 4. 2025. 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE oznamuje vyhlášení doplňujících voleb na 

posty náhradníků do obou komor v Akademickém senátu UPCE k 19. 2. 2025. Volby 

proběhnou v období 25. až 27. 3. 2025. 

 

Hlasování:  12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

 

8.Projednání postupu pro nadcházející volby do AS FF UPCE 

 

Stávající Akademický senát Fakulty filozofické UPCE má mandát do konce dubna t.r.  

Senátoři se shodli na tom, aby se volby uskutečnily spolu s volbami do velkého senátu. 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE oznamuje vyhlášení řádných voleb do obou 

komor  Akademického senátu Fakulty filozofické UPCE na následující funkční období 

k 19. 2. 2025. Volby proběhnou v období 25. až 27. 3. 2025. 

 

Hlasování:  11 PRO 1 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
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9.Různé 

 

Domluven termín dalšího zasedání na pondělí 31. 3. 2025 od 13:30 hodin. 

 

Předsedkyně senátu poděkovala všem za účast a diskusi a v 16 hodin zasedání ukončila. 

 

 

 

V Pardubicích 17. 2. 2025 

 

 

Jindra Lavrenčíková, v.r. 

předsedkyně AS FF UPCE 

 

 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


